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Datum:  11-12-2023 
Van collegelid  Burgemeester Olaf Prinsen 
Aan:   Raads- en commissieleden 
Onderwerp:  Heerde 850 jaar voor de inwoners door de inwoners  
 
Inleiding 
Op 6 november heeft uw raad een motie aangenomen over Heerde 850 jaar met daarin de 
kernwoorden sociale verbinding en duurzaamheid.  

Op dat moment waren de eerste contacten met inwoners al gelegd. In november zijn 
vertegenwoordigers van verschillende organisaties/verenigingen benaderd door Roelof Speckmann 
en Wilma Blankvoort (ambassadeur namens de gemeente en in de gemeentelijke organisatie) en 
uitgenodigd voor een bijeenkomst op 8 december.  

In de tussentijd zijn gesprekken geweest met de jeugdsportcoaches, het platform kunst en cultuur 
én de Heerder historische vereniging. Met de gemeentelijke organisatie is gesproken over de wijze 
waarop het door uw raad beschikbaar gestelde bedrag kan worden ingezet gedurende de 
voorbereiding en uitvoering, waarbij flexibiliteit maar ook een passende verantwoording van belang 
zijn. Er liggen verzoeken om aanwezig te zijn bij een bijeenkomst van de coalities van het sport- en 
beweegakkoord en bij het directieoverleg onderwijs. En er is contact gelegd om een logo te 
ontwerpen dat door alle organisaties te gebruiken is.  

Op 8 december heeft een bijeenkomst plaatsgevonden met inwoners die ook als ambassadeur 
richting hun achterban gaan fungeren. Het gaat om vertegenwoordigers vanuit de muziek, sport, 
oranjeverenigingen, onderwijs, musea/kunst en cultuur, ondernemers in Wapenveld en in Heerde, 
Visit Heerde, kerken, intramurale woonvormen, Stichting Evenementen Heerde, Jong Gelre en de 
Jeugdraad in oprichting. Er wordt nog gekeken hoe we de buurtverenigingen hierbij kunnen laten 
aanhaken.  
Alle ambassadeurs doen dit op vrijwillige basis. Want het uitgangspunt is dat de inzet van de 
inwoners voor Heerde 850 vrijwillig en onbetaald is, maar de te organiseren activiteiten zoveel 
mogelijke kostenneutraal voor zover het om kosten gaat die speciaal voor Heerde 850 jaar gemaakt 
worden en niet gebruikelijk zijn.  
 
Om niemand te missen komen er in de Schaapskooi en op de website(s) oproepen om te komen met 
ideeën en plannen. Dat kan via een eigen e-mail adres heerde850@gmail.com dat binnenkort te 
benaderen is.  
 
Het volgende tijdpad aan voorbereidende activiteiten is uitgezet: 

- Tot 1 april 2024 worden inwoners/groepen/organisatie uitgenodigd om te komen met (al dan 
niet gezamenlijke) voorstellen en een voorlopige begroting van de kosten; 
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- De uitkomst hiervan wordt geïnventariseerd door een afvaardiging van de ambassadeurs. Ik 
ben gevraagd als voorzitter van deze afvaardiging (werkgroep of dagelijks bestuur, 
afhankelijk van de nader te kiezen constructie) die uit tenminste vijf mensen bestaat en wil 
dat graag doen;  

- Eind april 2024 wordt de ‘oogst’ van de inventarisatie gedeeld met de ambassadeurs; 
- Vervolgens zal de ‘oogst’ door de werkgroep worden vertaald in toegevoegde waarde (in het 

licht van Heerde 850), tijd (spreiding gedurende het jaar), beschikbaar budget en het 
onderzoeken van co-financieringsmogelijkheden. Ook moet de gevraagde financiële 
ondersteuning proportioneel zijn. Het resultaat bespreken we in oktober 2024 met de 
ambassadeurs;   

- De werkgroep zal daarna een voorlopig programma opstellen en dit in januari 2025 weer 
bespreken met de ambassadeurs, waarbij ruimte moet blijven voor de onvoorziene 
actualiteit; 

- De voorbereiding in 2025 door al die inwoners die zich betrokken voelen bij Heerde 850 en 
die onze inwoners graag een mooi jubileumjaar willen laten beleven, zal worden bewaakt 
door de ambassadeurs in juni 2025 en november 2025. 

Uiteraard geldt voor al deze momenten dat er ook een terugkoppeling via de genoemde media 
plaatsvindt en naar de initiatiefnemers.  
 
Wat willen we bereiken?  
Een jaarrond programma van eenmalige, nieuwe (voor het eerst in 2026) en bestaande activiteiten 
in het licht van Heerde 850 jaar. Activiteiten in de verschillende kernen die voor iedereen 
(financieel) toegankelijk zijn en voor ‘elk wat wils’.   
 
Kernboodschap 
De eerste stappen om te komen tot een mooi jubileumprogramma in 2026 zijn gezet met dank aan 
enthousiaste ambassadeurs.  
 
Bijlagen: 
Geen.  
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